

Extension of EEX Membership in Power Derivatives to EEX-PXE Croatian Power Futures

Dear trading participants,

The European Energy Exchange (EEX) will extend the power derivatives membership to facilitate access to the **EEX-PXE Croatian Power Futures** launched in Summer 2023. Between the 18 January and 29 February 2024, EEX will gradually grant access to these products to all trading participants admitted at EEX and approved by ECC to trade EEX Power Derivatives denominated in EUR.

Trading participants will be allowed to trade EEX-PXE Croatian Power Futures as soon as the access has been granted in the trading system and will receive a respective updated notification letter once the product assignment has been completed. For new admissions to EEX Power Derivatives, the EEX-PXE Croatian Power Futures will be automatically assigned along with the overall EEX Power Derivatives offering. A dedicated product extension request will no longer be required.

Please do not hesitate to contact the EEX Customer Care team in case of any questions.

Yours sincerely,

EEX Customer Care
+33 1 70 36 33 42
membership@eex.com

Erweiterung der EEX-Mitgliedschaft in Stromderivaten um EEX-PXE Croatian Power Futures

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

die European Energy Exchange (EEX) wird die Mitgliedschaft in Stromderivaten erweitern, um den Zugang zu den im Sommer 2023 eingeführten **EEX-PXE Croatian Power Futures** zu vereinfachen. Zwischen dem 18. Januar und dem 29. Februar 2024 wird die EEX schrittweise allen Handelsteilnehmern, die an der EEX zugelassen und von der ECC für den Handel von EEX-Stromderivaten in EUR genehmigt sind, Zugang zu diesen Produkten gewähren.

Die EEX-PXE Croatian Power Futures sind handelbar sobald der Zugang für den jeweiligen Handelsteilnehmer im Handelssystem freigeschaltet wurde. Ein aktualisierter Zulassungsbescheid wird zugestellt sobald die Produktzuordnung abgeschlossen ist. Bei Neuzulassungen zu EEX-Stromderivaten werden die EEX-PXE Croatian Power Futures zukünftig automatisch mit den anderen EEX Stromderivaten zugewiesen. Ein gesonderter Produkterweiterungsanfrage ist nicht länger erforderlich.

Bei Fragen steht Ihnen die EEX Customer Care Team gerne zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen

EEX Customer Care
+33 1 70 36 33 42
membership@eex.com